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Frågor till Sektor Välfärd – Varför får 
hemtjänstföretag endast 90% i ersättning? 
 
Moderaterna har fått frågor från hemtjänstföretag om ersättnings till endast 90% av 
schablontiden utan omfattande administration för att få samt tillgång till nyckelfrialås 
på samma sätt som egenregin i kommunen för hemtjänstföretag. Lås frågan har 
enligt uppgift utretts i sex år utan att hemtjänstföretagen har fått tillgång till dessa Vi 
önskar ett klarläggande vad gäller 90% ersättning och nyckelfrialås. 

Frågor till Sektor Välfärd 

Fråga 1) Varför får hemtjänstföretag bara ersättning för 90% av schablontiden?  
 

Fråga 2) Vad gäller nyckelfrialås och hemtjänstföretag? 
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